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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyit szánnak a gyermekek étkezésére?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Farkas Sándor, az Agrárminisztérium államtitkára "Miért éhezik egy agrárországban naponta több
százezer gyerek?" című, K/6851. számú írásbeli  kérdésemre – az Ön megbízásából  – az alábbi
választ is adta:

„A források emelkedése lehetővé tette, hogy míg 2010-be napi 370 forint jutott egy gyermek egynapi
nyári szünidei étkeztetésére, addig ez ma már 570 forint, így jobb minőségű, egészségesebb ételek
kerülhetnek a gyermeke asztalára.”

A baloldalinak nem igazán nevezhető magyarnemzet.hu portálon megjelent „Drágábban rotyoghat a
lecsó” című cikk a következőket taglalja:

„Mélyebben  a  zsebébe  kell  nyúlnia  annak,  aki  zöldségért  indul  a  piacra,  több  termény  ára  is
jócskán megnőtt a tavalyi szezonhoz viszonyítva. A legjelentősebb drágulás az úgynevezett hajtatott
zöldségeknél, azaz a paradicsomnál és a paprikánál jelentkezett. Az Agrárgazdasági Kutatóintézet
piaci árinformációs rendszere szerint a Budapesti Nagybani Piacon augusztus első napjaiban 435-
460 forintot kérnek a hazai gömbparadicsomért, a fürtös pedig ennél is többe, mérettől függően
540-555 forintba kerül. Az előző évhez viszonyítva ez több mint hetvenszázalékos áremelkedés.”

Kérdezem Önt:

1. Mennyibe került 2010-ben, illetve 2019-ben 1 kg paprika, 1 kg paradicsom, 1 kg hagyma, 1 kg
szalonna  (csak  azért  nem olaj,  hogy Németh  „pacalhuszár”  Szilárd  nehogy felcsattanjon,  hogy
nemzetellenesen olajjal akarjuk készíteni a lecsót!)? 

2. Kérem, hogy 2010. évtől számítva évenkénti megosztásban adja meg részemre, hogy mekkora



összeget szánt a kormányzat egy gyermek egynapi nyári szünidei étkeztetésére!

Budapest, 2019. augusztus 12.
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